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ROMANIA  

JUDEŢUL CĂLĂRAŞI 

COMUNA FRUMUŞANI,  

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI FRUMUSANI 
Str. Principala nr.70, Sat Frumusani, Comuna Frumusani 

e-mail: primaria_frumusani@yahoo.com 

Telefon / Fax : 0242.516.012 

Nr.95/14.06.2018 

 

PROCES-VERBAL 

 

Incheiat astazi 14.06.2018 in sedinta extraordinara a Consiliului Local al Com. Frumusani ce 

are loc la sediul Primariei Com. Frumusani. 

Sedinta este deschisa de Domnul ION MARIAN – Presedinte de Sedinta care arata ca s-au 

convocat consilierii prin dispozitia nr.305/11.06.2018, potrivit art.39 alin.4 din Legea nr.215/2001 

republicata, privind administratia publica locala, cu modificarile si completarile ulterioare. 

Dl  Bonciu-Zanfirachi Marius Secretar al com. Frumusani face prezenta nominala a 

consilierilor locali si informeaza ca in sala sunt prezenti un numar de 11 consilieri din 12 consilieri in 

functie. 

Consilieri prezenti:  

TONE STELIAN  

STOIAN GHEORGHE  

GHEORGHE GHEORGHE 

IONITA MIHAIL 

MARIN NICOLAE 

CRETU MARIAN 

ION MARIAN 

STAN GEORGETA 

LAZARESCU NICOLAE 

DUMITRU ION 

MARIN CEZAR 

Lipsesc motivat: TANASE ION  

Lipseste nemotivat:  

 

La sedinta participa, Dl. Secretar al UAT Bonciu-Zanfirachi Marius  

Dl. Presedinte ION MARIAN – supune spre aprobare procesul-verbal al sedintei din 

11.05.2018 ce a fost pus la dispozitie in timp util consilierilor.  

Se supune la vot si aprobat cu 11 voturi pentru din 11 consilieri prezenti.. 

Dl. Presedinte ION MARIAN, prezinta consilierilor locali ai Com. Frumusani ordinea de zi 

care este urmatoarea: 

 

1. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local de venituri si cheltuieli al 

Consiliului Local al Comunei Frumusani pentru anul 2018; 

 

2. Diverse; 

 

Se consulta cei prezenti daca mai au in vedere si alte puncte, de stricta necesitate, pentru 

ordinea de zi a acestei sedinte. 
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Se supune la vot ordinea de zi a sedintei fiind aprobata cu 11 voturi pentru. 

  

 

I. Are cuvantul Dl. ION MARIAN -Presedinte de Sedinta, care prezinta punctul 1 pe 

ordinea de zi si anume „Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local de venituri si 

cheltuieli al Consiliului Local al Comunei Frumusani pentru anul 2018”.  

Dl. consilier Dumitru Ion propune alocarea de bani pentru repararea parcurilor si, de asemenea, 

propune ca proiectul de hotarare respectiv anexa acestuia sa fie aprobata punctual. 

Dl. consilier Marin Cezar precizeaza ca pentru a pastra integritatea parcurilor este necesar a se 

extinde sistemul de monitorizare video. 

Dl. Secretar al UAT Bonciu-Zanfirachi Marius prezinta consilierilor adresa nr.2162/05.06.2018 

emisa de Parohia Sf. Cuv. Parascheva, prin care se solicita suplimentarea sumei acordate pentru 

achizitionarea unui grupe generator in cuatum de 13.000 lei. 

Dl. consilier Dumitru Ion solicita, pentru explicatii cu privire la sumele precizate in anexa la 

proiect, prezenta D-nei Contabil Tone Corina. 

D-na Contabil Tone Corina, prezinta punctual, explicatii privind sumele alocate. 

Dl. consilier Dumitru Ion precizeaza ca nu este de acord cu alocarea sumei prevazute la 

articolul 2 de cheltuieli respectiv suma de 13.000 lei pentru generator, mai ales ca la inceputul anului 

au mai fost alocati altii 7000 lei. 

Dl. consilier Marin Cezar precizeaza ca a fost informat de parintele Paroviei Sf. Maria, ca si 

dumnealui a solicitat ajutor financiar si nu a primit nimic. 

D-na Contabil Tone Corina precizeaza ca nu detine informatii din care sa rezulte acest aspect. 

Dl. consilier Dumitru Ion propune ca suma de 13.000 lei sa fie folosita pentru suplimentarea 

camerelor video , aferente sistemului de monitorizare. 

D-na Contabil Tone Corina precizeaza ca suma este relativ mica si nu avem certitudinea ca 

vom putea achizitiona multe camere. 

Se solicita prezenta D-lui Inspector Feodorov Daniel in vederea dezvoltarii subiectului privind 

pretul camerelor de luat vederi si modalitatea de achizitie a acestora. 

Dl. Inspector Feodorov Daniel , informat fiind, precizeaza ca va efectua o consultare de piata cu 

privire la aceste camere si va informa consiliul local cu proxima ocazie. Se va avea in vedere achizitia 

de produse si/sau servicii de intretinere. 

Dl. consilier Marin Nicolae solicita ca zonele de amplasare a acestor camere sa fie stabilite de 

consiliu. 

Dl. consilier Dumitru Ion considerea ca acest lucru nu e posibil, Dl. Primar si Seful de Post sunt 

singurii care pot identifica zonele fierbinti ale comunei unde este necesar a se amplasa aceste camere. 

Pentru considerentul ca suma este relativ mica, Dl. consilier Dumitru Ion propune diminuarea 

articolului 7 (strazi) cu suma de 6000 lei si suplimentarea sumei necesare achizitie de camere pentru 

monitorizare video. 

D-nii Consilieri Dumitru Ion, Marin Cezar si Gheorghe Gheorghe propun aprobarea proiectului 

de hotarare in forma cu amendamente respectiv: 

- Se radiaza punctul 2 din capitolul cheltuieli (servicii religioase) 

- Se diminueaza punctul 7 (strazi) cu suma de 6000 lei; 

- Se completeaza capitolul cheltuieli cu un nou articol in cuantum de 19.000 lei pentru achizitia 

de camere sistem monitorizare. 

Amendamentul este supus la vot si aprobat cu unanimitate de voturi 

Proiectul de hotarare nr. 1 , cu amendamente, se supune la vot si aprobat cu 11 voturi 

pentru, devenind hotararea nr.15 
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II. Are cuvantul Dl. Dl. ION MARIAN – Presedinte de Sedinta, care prezinta punctul 2 pe 

ordinea de zi si anume „Diverse” 

 

Dl. Secretar al UAT Bonciu-Zanfirachi Marius informeaza consilierii asupra faptului ca nu toti 

au depus declaratiile de avere si interese, data limita fiind 15.06.2018. Dl. Secretar pune in vedere 

urgentarea depunerii acestora fiind posibile sanctiuni din partea A.N.I. 

De asemenea, Dl. Secretar al UAT Bonciu-Zanfirachi Marius solicita ca toti consilierii(barbati) 

sa prezinte , in perioada imediat urmatoare, livretele militare in vederea luarii in evidentale C.M.J. 

Calarasi. 

Dl. consilier Marin Nicolae solicita sa se reabiliteze statiile de transport in comun, microbuzele 

neavand loc parcare pentru imbarcarea/debarcarea pasagerilor. 

 Dl. consilier Dumitru Ion solicita efectuarea demersurilor catre institutiile abilitate, in vederea 

controlului asupra conditiilor de transport existente pe microbuzele licentiate pe ruta Bucuresti – 

Frumusani si retur. 

Dl. Viceprimar precizeaza ca a fost convocat reprezentantul firmei de transport in data de 

20.06.2018, tocmai pentru a clarifica aceste aspecte. 

Dl. consilier Marin Nicolae solicita informatii privind avizul obtinut de firmele de transport 

care efectueaza curse de transport in comun pe raza UAT Frumusani. 

Dl. Secretar al UAT Bonciu-Zanfirachi Marius precizeaza ca aceste avize nu au fost obtinute de 

la Primarie. Singurele firme care au solicitat aviz au fost cele ce efectueaza curse speciale pentru 

transportul angajatilor catre si de la sediile societatilor unde lucreaza. 

Dl. consilier Marin Nicolae considera ca este posibil ca Primaria Frumusani sa infiinteze si sa 

finanteze serviciul public de transport in comun. 

Dl. Viceprimar Tone Stelian considera ca un asemenea proiect este greu realizabil si putin 

fezabil din punct de vedere al costurilor. 

Nemaifiind si alte puncte de discutie pe ordinea de zi a acestei sedinte, Dl. Ion Marian – 

Presedinte de Sedinta, declara sedinta inchisa. 

Prezenta la lucrarile sedintei a fost urmatoarea: Tone Stelian, Stoian Gheorghe, 

Gheorghe Gheorghe, Ionita Mihail, Marin Nicolae, Cretu Marian, Lazarescu Nicolae, Stan 

Georgeta, Ion Marian, Dumitru Ion, Cezar Marin. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

 

  PREȘEDINTE DE SEDINȚĂ           SECRETAR 

             ION MARIAN        BONCIU-ZANFIRACHI MARIUS 


